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 در دومين جلس�ه هواي پاك پيشنهاد شد در 
صورت تصوي�ب، دوره معافيت انج�ام معاينه 
فني، از زمان توليد براي وسايل نقليه شخصي 
و دولتي دو سال و براي وس�ايل نقليه عمومي 
يك س�ال تعيين ش�ود و بر ض�رورت اعطاي 
تسهيلات ارزانقيمت براي جايگزين خودروهاي 
فرسوده تأكيد شد. بر اين اساس رئيس مجلس 
تأكيد كرد: فضاي زيس�ت محيطي و سياس�ي 
كش�ور ايجاب مي كند، لايحه ه�واي پاك هر 
چه سريع تر تعيين تكليف شود و بايد ابهامات 
لايحه هواي پاك برطرف و شفاف سازي شود. 
 در حالي كه آلودگي هوا همچنان سايه خاكستري 
خود را بر ش��هر وندان گسترده اس��ت و تا كنون 
اجراي برنامه هاي بلند مدت و مقطعي نتوانس��ته 
است سبب كاهش افزايش آلودگي و آلايندگي هوا 
در شهرها و كلانشهر ها شود، لايحه هواي پاك از 
سوي دولت ارائه شده است و كليات آن به تصويب 
رسيد و روز گذشته جلسه بررسي و اصلاح لايحه 
نحوه جلوگيري از آلودگي هوا )هواي پاك( اعاده 
شده از صحن علني با حضور علي لاريجاني رئيس 
مجلس شوراي اس��لامي، معصومه ابتكار رئيس 
سازمان حفاظت محيط زيست و برخي از معاونان و 
نمايندگان مجلس در ساختمان مشروطه مجلس 
برگزار شد. در اين جلس��ه رئيس مجلس شوراي 
اس��لامي ضمن تأكيد بر اصلاح و رفع ابهام لايحه 
هواي پاك گفت: به دنبال ايجاد تبصره اي تشويقي 

در اين لايحه مقرر شد تا وارد كننده هاي خودروها 
و موتورس��يكلت هاي برقي تا دو سال از پرداخت 

ماليات بر ارزش افزوده معاف شوند. 
    لاريجان�ي: لايح�ه ه�واي پ�اك هر چه 

سريع تر تعيين تكليف شود
علي لاريجاني در اين جلسه با بيان اينكه به دليل 
ملاحظات صنايع كشور و مسائل مربوط به سوخت، 
لايحه هواي پاك دو ش��وري ش��د، گفت: فضاي 
زيست محيطي و سياس��ي كشور ايجاب مي كند، 
لايحه هواي پاك هر چه س��ريع تر تعيين تكليف 
شود و مش��كلات در اين زمينه حل و فصل شود، 
همچنين برخي از مواد در قالب هاي سخت نوشته 
شده كه بايد بررسي مجدد شوند. رئيس مجلس 
شوراي اسلامي با بيان اينكه صنايع نبايد تعطيل 
شوند، تصريح كرد: در برخي مواد لايحه هواي پاك 
جرائمي جهت جبران خس��ارات زيست محيطي 
در نظر گرفته شده، در برخي ديگر از مواد نياز به 
تدوين دس��تورالعمل يا آيين نامه است، بنابراين 
اين لايح��ه از ابهامات��ي برخوردار اس��ت كه بايد 

شفاف شود. 
    كاهش زمان معاينه فني خودرو ها

در ادامه جلسه لايحه هوای پاك برخي مواد لايحه 
هواي پاك بررسي ش��د كه بر اساس پيشنهادات 
در صورت تصوي��ب اين لايح��ه در مجلس، تمام 
خودروس��ازهاي داخل��ي و واردكننده ه��اي 
خودروهاي خارج��ي مكلف ش��دند خودروهاي 

مش��تريان خود را حداقل تا سه سال تمام هجري 
شمسي يا 60  هزار كيلومتر ) هركدام زودتر محقق 
شود( ضمانت كامل كنند. همچنين دوره معافيت 
انجام معاينه فني، از زمان توليد براي وسايل نقليه 
ش��خصي و دولتي دو سال و براي وس��ايل نقليه 

عمومي يك سال تعيين شد. 
معصومه ابتكار نيز در رابطه با دوره معافيت انجام 
معاينه فني خودروها و در پاس��خ ب��ه تذكر عزيز 
اكبريان، رئيس كميسيون صنايع و معادن مجلس 
مبني بر نبود تمهي��دات لازم جهت انجام معاينه 
فني و كمبود بودجه براي معاينه فني خودروهاي 
دولتي گفت: يكي از مهم ترين دلايل آلودگي هوا 
معافيت معاينه فني خودروهاست كه شيوه فعلي 
كارايي ن��دارد، از اين رو با توجه به اينكه س��امانه 
يكپارچه معاينه فن��ي به همت وزارت كش��ور و 
سازمان حفاظت محيط زيست ايجاد شده، امكان 
ثبت تمام اطلاعات خودرو از طريق دوربين و پلاك 
وج��ود دارد، از طرفي مراكز متع��دد معاينه فني 
تعبيه شده، كما اينكه هزينه انجام معاينه فني نيز 
بسيار ناچيز است، بنابراين مشكلي در اين زمينه 

ايجاد نخواهد شد. 
در جريان بررس��ي ماده 6 لايحه ه��واي پاك در 
خصوص مراكز معاينه فني، ميزان جريمه مراكز 
معاينه فني كه از ضوابط تأسيس، فعاليت و بهاي 
خدمات مربوط تخل��ف نمايند با اعلام س��ازمان 
حفاظت محيط زيست، وزارت كشور يا وزارت راه 

و شهرسازي 10 ميليون ريال خواهد شد. 
    اعط�اي تس�هيلات ارزانقيم�ت ب�راي 

جايگزين خودروهاي فرسوده
دكتر لاريجان��ي در جريان بررس��ي لايحه هواي 
پاك گفت: براي بهبود وضعي��ت و تعيين تكليف 
خودروهاي فرس��وده باي��د اقدامي در راس��تاي 
منفعت مردم انج��ام گيرد، از اين رو بهتر اس��ت 
دولت در بودجه دو سالانه رديفي به منظور اعطاي 
تسهيلات ارزانقيمت جهت جايگزيني خودروها و 
موتورسيكلت هاي فرسوده موجود تعيين كند و به 

تصويب مجلس برساند. 
علي وقف چي، سخنگوي كميس��يون كشاورزي 
مجلس نيز در اين خصوص پيشنهاد داد تا تأكيد 
شود در قبال حذف يك ميليون خودروي فرسوده 
در طول دو س��ال اول برنامه شش��م توس��عه به 
تحويل دهندگان، تسهيلات ارزانقيمت با سود 4 

درصد و بازپرداخت 10 ساله اعطا كنند. 
 سياست تش�ويقي براي واردكننده هاي 

خودروهاي برقي
 در اين جلس��ه پيشنهاد ش��د كه تبصره هايي به 
اين لايحه افزوده ش��ود تا بر مبن��اي آن واردات 
خودروهاي برق��ي- بنزيني تا دو س��ال يعني تا 
هنگامي كه ش��رايط توليد در داخل مهيا ش��ود، 
ادامه داشته باشد، همچنين به پيشنهاد سخنگوي 
كميسيون كشاورزي تبصره اي بر مبناي معافيت 
از ماليات بر ارزش افزوده براي تشويق و بازتوليد 

داخلي اضافه شود. 
  تأكيد بر خروج صنايع آلايند ه از پايتخت 
 همچنين رئيس فراكس��يون مديريت ش��هري و 
روس��تايي مجلس ضمن تأكيد بر خروج صنايع 
آلاينده از پايتخت گفت: اقدامات بايد در جهت رفع 
تمامي آلاينده هاي هوا باشد. مهرداد بائوج لاهوتي 
در خصوص وضعيت معادن اس��تان تهران و تأثير 
آنها در آلودگي هوا گفت: خودروها عامل 80 درصد 
آلودگي ه��واي پايتخت هس��تند و مابقي عوامل 
نقش 10 الي 12 درصدي دارند، البته نبايد از رفع 
عواملي كه نقش كمتري دارند، غافل شد، بنابراين 
در جهت مديريت و رف��ع تمامي آلاينده هاي هوا 
تلاش خواهد ش��د.   اين نماينده مردم در مجلس 
دهم، با تأكيد ب��ر اينكه براي مديري��ت آلودگي 
هواي تهران تلاش ها بايد در راستاي رفع تمامي 
عوامل آلاينده مانند خودروها متمركز شود، افزود: 
دارندگان معادن پايتخت بايد توجه جدي به مقوله 
استاندارد داشته باشند و اس��تانداردهاي زيست 
محيطي را رعايت و گواهي س��ازمان استاندارد و 
سازمان حفاظت محيط زيست را اخذ كنند.  رئيس 
فراكسيون مديريت ش��هري و روستايي مجلس 
ش��وراي اس��لامي با تأكيد بر لزوم خروج صنايع 
آلاينده از تهران تصريح كرد: متأس��فانه با وجود 
وضعيت آلودگ��ي هواي تهران كه ب��ه مرز انفجار 
رسيده است، نسبت به اين بهبود وضعيت معادن و 

خروج آنها از شهر بي توجهي مي شود. 

  لاريجاني: ابهامات لايحه هواي پاك با يد شفاف سازي شود
زوم لايحه هواي پاك بر كاهش زمان معاينه فني و ارائه تسهيلات براي جايگزيني خودرو هاي فرسوده 

س�لام برش�ما مخ�اطبان هميش�گي »جوان«. دلگويه هاي شما 
عزيزان را از طريق ش�م�اره 88498440 شنوا و پ�ذيرا هستيم. 
اين ستون را مس�ئولان و مديران با حساس�يت ويژه مي خوانند.

   نقش مجلس در جلوگيري از فساد در كشور
 محمدي – ته�ران:  نمايندگان مجلس براي جلوگيري از فس��اد در 
دستگاه  ها بايد نظارت هاي سيستمي را مورد ارزيابي مستمر قرار دهند 

تا مسئولان پاسخگوي اعمال خود در قبال وظايف محوله باشند.

   شهردار منطقه يك بخواند
كاييني- دركه:  ب��ا توجه به بارش برف س��نگين در منطقه دركه از 
ش��هرداري ناحيه درخواست مي شود تا حداقل نس��بت به بازگشايي 
معابر عبوري در اين محدوده اقدامات لازم را به عمل آورد تا از مشكلات 

شهروندان ساكن كاسته شود.

يك روز وقفه در طرح نجات درياچه اروميه به معنای بازگشت مجدد به نقطه شروع است
گلايه ستاد احياي درياچه اروميه از سازمان برنامه و بودجه

دبير كارگروه مل�ي نجات درياچ�ه اروميه ضمن گلاي�ه مجدد از 
س�ازمان برنامه و بودجه به عن�وان يكي از دس�تگاه هاي موظف 
در كارگروه ملي نجات درياچه اعلام كرد: اين س�ازمان بايد تا به 
امروز به اهميت اس�تراتژيك احياي درياچه ارومي�ه پي مي برد. 
عيسي كلانتري، دبير كارگروه ملي نجات درياچه اروميه روز گذشته 
در آيين گش��ايش كنفرانس بين الملل��ي، پيامده��اي جغرافيايي و 
زيست محيطي وضعيت درياچه اروميه را در تبريز مطرح كرد: احياي 
درياچه اروميه يك مس��ئله اس��تراتژيك براي ايران اس��ت و شخص 
رئيس جمهور نه از ديد يك وعده انتخاباتي بلكه از نگاه يك استراتژيست 
بحث احياي درياچه اروميه را در سال 1۳۹2 مطرح كردند.  وي از برخي 
كم كاري ها در بدنه دولت براي احياي درياچه اروميه گلايه كرد و گفت: 
مقوله احياي درياچه اروميه يك موضوع اس��تراتژيك است و شخص 
رئيس جمهور در زمان رياست در مركز بررسي هاي استراتژيك مجمع 
تش��خيص مصلحت نظام در اين خصوص حساسيت  ويژه اي داشتند.  
كلانتري ضمن گلايه مجدد از سازمان برنامه و بودجه به عنوان يكي از 
دستگاه هاي موظف در كارگروه ملي نجات درياچه اروميه گفت: اين 
سازمان بايد تا به امروز به اهميت استراتژيك احياي درياچه اروميه پي 
مي برد.  وي افزود: وضعيت درياچه اروميه در سال 1۳۹۵ بر همه اثبات 
كرد كه با انتخاب يك مسير فني و علمي صحيح مي توان حيات را در 
منطقه شمالغرب كشور حفظ كرد.  كلانتري با اشاره به اينكه احياي 
درياچه اروميه يك مسير به هم پيوسته و حداقل به نصف زماني كه به 

اين وضعيت دچار شده است، زمان نياز خواهد داشت؛ اذعان كرد: يك 
روز وقفه در عمليات اجرايي طرح نجات درياچه اروميه در اكثر پروژه ها 
به معناي بازگشت مجدد به نقطه شروع است. برخي از اعضاي هيئت 
دولت برخلاف ديدگاه شخص رئيس جمهور به موضوع نجات درياچه 
اروميه، همانند يك پروژه راهسازي نگاه مي كنند، از ديد اين گروه اگر 
يك سال كشور مشكل بودجه اي دارد مي توان كار را تعطيل و سال بعد 
به دنبال بهبود وضعيت بودجه اي از همان نقطه اجرايي آن را پيش برد.  
مشاور معاون اول رئيس جمهور در امور آب، كشاورزي و محيط زيست 
توضيح داد: هزينه اجتماعي و اقتصادي خشك شدن درياچه اروميه 
هزار ميليارد دلار اس��ت و در صورت وقوع خشكي درياچه اروميه اين 
هزينه بايد از همان محل منابعي تأمين شود كه در حال حاضر سازمان 
برنامه و بودجه يك هزارم آن را براي احياي درياچه دريغ كرده است. 

وي با توج��ه به در پيش ب��ودن بررس��ي لايحه بودجه س��ال 1۳۹6 
در مجلس ش��وراي اس��لامي از نمايندگان مجلس ش��وراي اسلامي 
درخواست كرد: منابع مالي مورد نياز اجراي 1۷۳ پروژه نجات درياچه 
اروميه در سال 1۳۹6 را از هم اكنون در قانون بودجه براي 1۷ دستگاه 
اجرايي متولي اجراي اين پروژه ها لحاظ كنند كه در اثر تأخير در تصويب 
اعتبارات اين طرح ها، پروژه ها شبيه آنچه در سه سال گذشته روي داد 

با شش ماه تأخير و از دست دادن فصل گرما آغاز نشود. 
كلانتري همچنين از دولت درخواست كرد در صورتي كه دولت منابع 
اعتباري لازم را براي احياي درياچه اروميه ن��دارد با توجه به اهميت 

مسئله براي كل كش��ور از س��اير راهكارها همچون استقراض از بانك 
مركزي يا وام هاي بين المللي براي اين امر استفاده كند. 

كلانتري يادآوري كرد: تمامي مدل ها در سال 1۳۹۳ به ما نشان داد در 
صورتي كه وضعيت 20 سال گذشته درياچه اروميه تا سال 1۳۹۵ يعني 
كاهش سالانه 40 سانتي متر تراز درياچه ادامه پيدا كند، قطعاً ما اين 
درياچه را در تابستان 1۳۹۵ از دست خواهيم داد.  وي افزود: ولي بنا بر 
آنچه در عمل به همت همين مردم و مديران منطقه در تابستان 1۳۹۵ 
به آن دست يافتيم نه تنها 120 سانتي متر تراز درياچه كاهش نيافت، 
بلكه نسبت به تابستان 1۳۹2 ، 20 س��انتي متر هم بالاتر قرار گرفت.  
دبير كارگروه ملي نجات درياچه اروميه توضيح داد: ما امروز به سه اصل 
مهم رسيديم، اول طرحي كه توسط ۷۵0 نفر از متخصصان دانشگاهي و 
كارشناسان دستگاه هاي اجرايي و همكاران خارجي براي نجات درياچه 
اروميه تدوين شده، طرحي كاملًا شدني و علمي براي نجات اين درياچه 
است. دوم آنكه آنهايي كه مي گفتند ريختن آب به درياچه خيانت است 
با اين توجيه كه بعد از 20 سال بي توجهي به اين درياچه ديگر اميدي به 
احياي آن وجود ندارد، دريافتند كه همچنان حيات در درياچه حتي در 
حد ضعيف آن وجود دارد و سوم آنكه اگر مردم و مسئولان با صداقت و 
حسن نيت حتي با كمترين امكانات مالي براي حل يك موضوع، آستين 
همت را بالا بزنند، قطعاً خواهند توانست مشكلات اينچنيني را از سر راه 
بردارند. بنده با دليل و منطق مجدد تأكيد مي كنم كه احياي درياچه 

اروميه قطعي است. 

  با حضور اعضاي هيئت علمي، اساتيد و دانشجويان يك شنبه ۹ آذر 
پيكر مطهر يك شهيد گمنام در كوي دانشگاه تهران به خاك سپرده 
مي شود. مراسم تشييع اين شهيد گمنام، ساعت ۹صبح روز يك شنبه 
از مقابل مس��جدالنبي)ص( واقع در انتهاي خيابان كارگر شمالي آغاز 
خواهد شد و بعد از تشييع، پيكر مطهر اين ش��هيد بزرگوار در مكاني 
كه در كنار مسجد كوي دانش��گاه تهران در نظر گرفته شده به خاك 

سپرده مي شود. 
  مديركل پيش بيني و هشدار سريع سازمان هواشناسي گفت: هواي 
سرد تا پايان هفته در غالب نقاط كشور ماندگار خواهد بود و دماي هواي 

تهران تا روز جمعه به منفي 8 مي رسد. 
  مسئول نهاد نمايندگي مقام معظم رهبري در دانشگاه تهران با اشاره 
به رفتار دوگانه دولت درباره لغو س��خنراني مطهري گفت: رفتارهاي 
دوگانه  براي لغو س��خنراني مطهري زيبنده دولت جمهوري اسلامي 
نيست، دولت متعلق به همه جامعه است و نبايد چنين رفتاري داشته 

باشد. 
  براي افرادي با بيماري مزمن كليوي، خواب ناكافي مي تواند شرايط 

بيماري شان را بدتر كند. 
  مديرعامل سازمان مديريت پس��ماند شهرداري تهران گفت: طرح 
استقرار مخازن زيرزميني پسماند در مناطق شهر تهران تا پايان فصل 

پاييز به مرحله اجرا در خواهد آمد. 
 در شرايطي كه س��رما مهمان شهر و روستاها ش��ده است، رادياتور 
برخي مدارس در تهران و شهرستان ها به دليل نبود سرانه و پرداخت 

هزينه ها خاموش است. 
  ثبت نام براي شركت در آزمون كارشناسي ارش��د فراگير دانشگاه 

پيام نور بهمن ماه سال 1۳۹۵ از ديروز آغاز شد. 
  معاون وزير رفاه با اشاره به كسري شديد صندوق هاي بازنشستگي 
گفت: اين صندوق ها متأثر از فضاي اقتصادي كشور، شيوه اداره شان با 
چالش جدي مواجه است و قدرت انتخاب براي سرمايه گذاري ندارند و 

وارث بدهي  هاي دولت  هستند. 
  با فرا رسيدن فصل سرما و افت ناگهاني دماي هوا در چند روز گذشته، 
گروهي از مراكز درمان اقامتي اعتياد، »كمپين پذيرش در سرما« را به 

راه انداخته اند تا از معتادان كارتن خواب حمايت كنند. 
  معاون توانبخشي بهزيستي استان تهران گفت: معلولان براي تشكيل 
پرونده و دريافت كارت معلوليت و خدمات توانبخشي نياز به استعلام از 

سازمان هاي ديگر ندارند. 

معاون فني صندوق بازنشستگي كشوري اعلام كرد

 كف و سقف حقوق بازنشستگان
900 تا 6 ميليون و 300 هزار تومان

كف حقوق بازنشستگان 900 هزار تومان و سقف آن هفت برابر اين 
رقم يعني حدود 6 ميليون و 300 هزار تومان است، البته برخي افراد 
هم از اين شمول مستثني هس�تند كه تعدادشان بسيار كم است. 
محمدعلي ابراهيم زاده، معاون فني صندوق بازنشستگي كشوري گفت: 
قرار اس��ت با همكاري مجلس و دولت فاصله ايجاد ش��ده در پرداخت 
حقوق بازنشستگان كه حدود پنج سال شده، كم كنيم و يكسان سازي 
حقوق آنها را اجرا كنيم.  وي افزود: شكاف حقوقي در بين دستگاه هاي 
اجرايي متفاوت است؛ برخي دستگاه ها حقوق بيشتري مي دهند، اما به 
طور كلي كف حقوقي كه به بازنشستگان داده مي شود ۹00 هزار تومان 
و س��قف آن هفت برابر اين رقم كه حدود 6 ميليون و ۳00 هزار تومان 
است، پرداخت مي شود، البته برخي از افراد هم از اين شمول مستثني 
هستند كه تعدادشان بسيار كم است.  وي تأكيد كرد: در لايحه بودجه 
دولت كه قرار است به تازگي تقديم مجلس شود، بحث يكسان سازي 
حقوق بازنشستگان آمده اس��ت كه اگر عملياتي و تصويب شود، اين 
شكاف حقوق برطرف مي شود، اين در حالي است كه يكسان سازي ها 
در برنامه چهارم و پنجم توسعه هم آمده اس��ت.  معاون فني صندوق 
بازنشستگي كشوري گفت: پيشنهاد كلي ما اين بوده كه افزايش سالانه 
حقوق ها را كه امسال 12 درصد بوده داشته باشيم و افزايش پلكاني را در 
كنار آن قرار دهيم تا افرادي كه حقوقشان با ساير دريافتي ها فاصله دارد، 
در يك مدت زماني با ساير حقوق ها همسان شود.  وي افزود: البته اين 
افزايش پلكاني با توجه به تأمين اعتبارات در نظر گرفته شده تا در مدت 
اجراي آن در چند سال بتوانيم فاصله و شكاف دريافتي ها را كم كنيم. 

بيمه تحصيلي جوانان راه اندازي مي شود 
مدي�ركل طرح ه�اي مل�ي جوان�ان وزارت ورزش و جوان�ان 
از رو نماي�ي بيم�ه تحصيل�ي جوان�ان در آين�ده نزدي�ك 
خب�ر داد ت�ا ب�ر اس�اس اي�ن بيم�ه پس ان�داز و اندوخت�ه اي 
ب�راي تحصي�ل جوان�ان در ش�رايط مختل�ف فراه�م ش�ود. 
محسن طلايي گفت: در ادامه طرح هاي بيمه اي كه براي جوانان در نظر 
گرفته ايم، هم اكنون همكاري هاي لازم براي بيمه تحصيلي جوانان با 

يكي از شركت هاي بيمه اي آغاز و مقدمات آن فراهم شده است. 
وي افزود: بر اساس اين طرح خانواده ها مي توانند ظرف مدت مشخصي 
مبلغي را ب��راي بيمه تحصيلي جوان��ان ذخيره كنند تا با اس��تفاده از 
تسهيلاتي كه اين شركت بيمه قرار است ارائه دهد، امكان ادامه تحصيل 

براي فرزندانشان در شرايط مختلف فراهم شود. 
طلايي خاطر نشان كرد: طي ماه آينده رونمايي از دو طرح بيمه اي در 
حوزه جوانان در دستور كار وزارت ورزش قرار دارد كه يكي از اين طرح ها 

بيمه تحصيلي و ديگري بيمه اوقات فراغت است. 
وي تصريح كرد: در خصوص بيمه اوقات فراغت نيز اقدامات لازم صورت 
گرفته است و اميدواريم پس از رونمايي از بيمه تحصيلي جوانان بتوانيم 

آن را نيز عملياتي كنيم. 

عضو كميسيون آموزش مجلس:

كيفيت آموزش و پرورش به دليل تعطيلات 
بيش از اندازه، زير سؤال رفته است

عض�و كميس�يون آم�وزش و تحقيق�ات مجل�س ش�وراي 
ب�ه  پ�رورش  و  آم�وزش  كيفي�ت  ك�رد:  اع�لام  اس�لامي 
دلي�ل تعطي�لات بي�ش از ان�دازه، زي�ر س�ؤال رفت�ه اس�ت

ميرحمايت ميرزاده، عضو كميسيون آموزش و تحقيقات مجلس شوراي 
اسلامي درباره تعطيلات مدارس در زمستان گفت: از نظر تعطيلات در 
دنيا بيشترين ركورد را داريم و به بهانه هاي نوشته در تقويم و نانوشته 

همچون آلودگي هوا و بارش برف تعطيلات مختلف داريم. 
وي افزود: ضعف مديريت تمام بخش ها و تشكيلات را نبايد آموزش و 
پرورش برعهده بگيرد.  ميرزاده بيان كرد: كيفيت آموزش و پرورش به 

دليل تعطيلات بيش از اندازه، زير سؤال رفته است. 
وي تصريح كرد: بايد اجازه دهيم صاحبنظران اصلي آموزش و پرورش 
يك كار تحقيقاتي و پژوهشي انجام دهند تا به نتيجه اي مناسب برسند 

و نسخه تهران را نبايد براي تمام كل كشور پيچيد. 
 همچنين ميرزاده در ادامه درباره وضعيت تحقيق و تفحص از صندوق 
ذخيره فرهنگيان نيز گفت: اعضاي كميته تحقيق و تفحص از صندوق 
ذخيره فرهنگيان مشخص شده اس��ت و طبق قانون شش ماه فرصت 

انجام اين اقدام را دارند. 

 فرماندار تهران خبر داد

شناسايي ۱۸00 متكدي زير ۱۵سال در پايتخت
ب�ه گفت�ه فرمان�دار ته�ران تاكن�ون بي�ش از 6 ه�زار نف�ر از 
متكدي�ان ب�الاي ۱۵ س�ال جم�ع آوري و ح�دود ه�زار و 
800 نف�ر از متكدي�ان زي�ر ۱۵ س�ال ني�ز شناس�ايي ش�ده اند. 
عيس��ي فرهادي فرماندار تهران با بيان اينكه همكاري ما با شهرداري 
در طرح جمع آوري متكديان تنگاتنگ و بس��يار عالي اس��ت، اظهار 
كرد: تاكنون بيش از 6 هزار متكدي از سطح شهر جمع آوري شده اند 
و احس��اس مي كنيم حضور متكديان بالاي 1۵ س��ال در پايتخت كم 

شده است. 
وي با تأكيد بر اينكه يك سري متكدي در قالب دستفروش همچنان در 
سطح شهر حضور دارند و ضروري است تا در آينده برنامه مشخصي براي 
ساماندهي اين افراد تدوين شود، گفت: بخش ديگري از متكديان افراد 
زير 1۵ سال هس��تند كه بيش از 100 نفر از آنها جمع آوري و نزديك 
به هزار و 800 نفر هم شناس��ايي ش��ده اند. البته نبايد فراموش كنيم 
جمع آوري كودكان زير 1۵ سال كار سختي است؛ چراكه بايد مراقب 
باشيم آسيبي به آنها وارد نشود، ترس در وجودشان رخنه نكند و خداي 

ناكرده تحقير نشوند. 
فرماندار تهران به »مهر« گفت: از اين رو تلاش ما اين است تا اين گروه را 

جذب كنيم و اميدواريم كه مردم هم در اين طرح به ما كمك كنند. 
فرهادي به تعداد كمپ ه��اي نگهداري آس��يب ديدگان اجتماعي در 
تهران اش��اره و عنوان كرد: تعداد كمپ هاي موجود در تهران نس��بت 
به س��ازمان هاي مختلف فرق دارد به طور مث��ال، ظرفيت كمپ هاي 
بهزيستي- بدون احتساب كمپ هاي ترك اعتياد- تنها حدود 200 نفر 

است در صورتي كه بايد تا 2 تا ۳ هزار نفر ظرفيت داشته باشيم. 
وي گفت: در خصوص شهرداري تعداد كمپ ها در حد قابل قبولي قرار 
دارد به اين معني كه شهرداري مي تواند تا 8 هزار نفر را تحت پوشش 
قرار ده��د و در حال حاضر به طور تقريبي تا ۵ه��زار نفر در كمپ هاي 

شهرداري ظرفيت موجود است. 

 شهرداری: محل كارتن خواب ها را
 به ۱37 اطلاع دهيد   

 در پ�ي ب�رودت ه�وا در ته�ران و مش�كلات ج�دي ب�راي 
كارتن خواب ه�ا، ش�هرداري ته�ران از م�ردم خواس�ت ك�ه 
مح�ل حض�ور كارتن خواب ها را ب�ه س�امانه ۱3۷ اط�لاع دهند، 
ت�ا جه�ت جابه جايي آنه�ا ب�ه گرمخانه ه�ا اق�دام ش�ود. 
س��ال ها پيش س��رماي هوا و بارش برف موجب مرگ برخ��ى از افراد 
بي سرپناه و كارتن خواب بود، اما امروز با همت شهرداری تهران ديگر 

شاهد اين اتفاقات ناگوار نيستيم. 
در همين رابط��ه رضا قديمى، مديرعامل س��ازمان خدمات اجتماعي 
ضمن اعلام آمادگي نسبت به ساماندهي افراد كارتن خواب در شب هاي 
سرد زمستان مي گويد: برای حمايت از آسايش افرادی كه شب هايشان 
در كوچه ها و خيابان های شهر به صبح مى رسد، آمادگي كامل داريم و 

مددسراهاي تهران امكان خدمات رساني دارند. 
وي افزود: ش��هروندان نيز در صورت رويارويى با مواردی از اين دست، 
با شماره 1۳۷ تماس بگيرند تا مراتب انتقال اين افراد به مددسراهاي 

تهران طى شود. 
به گزارش شهرنوشت، مديرعامل سازمان خدمات اجتماعي پيشتر با 
اشاره به افزايش 20 درصدي مراجعان به مددسراها همزمان با ورود موج 
اول سرما در پايتخت خبر داد و بر شبانه روزي شدن فعاليت مددسراها تا 

پايان زمستان تأكيد كرد

  محیط زیست

  گزارش یک

فضاي زيست محيطي و سياسي كشور ايجاب مي كند، لايحه هواي پاك هر چه سريع تر تعيين تكليف شود

رونوشت آگهی حصر وراثت

دعوتنامه تاسیس انجمن صنفی کارفرمایی لنج هاي سفاري کنگان
(در شرف تاسیس)

آگهى موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتى اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى-  قطعه ى ایلام

مديركل پيش بيني و هش�دار س�ريع س�ازمان 
هواشناس�ي گفت: هواي س�رد تا پايان هفته در 
غالب نقاط كش�ور مان�دگار خواهد ب�ود و دماي 
هواي تهران ت�ا روز جمعه به منفي 8 مي رس�د. 
احد وظيفه با اعلام اينكه تداوم استقرار توده هواي 
س��رد تا پايان هفته در غالب مناطق كش��ور به ويژه 
شمال و شمال ش��رق كش��ور پيش بيني مي شود، 
اظهار داشت: بارش باران و برف طي يك روز آينده در 
استان هاي حاشيه درياي خزر و به صورت خفيف تر 
در دامنه هاي البرز مركزي، بخش هايي از شمال شرق 
ادامه مي يابد كه از ش��دت فعاليت اين سامانه امروز 
چهارم آذر در مناطق فوق كاس��ته خواهد شد.  وي 
افزود: طي يك روز آينده در مناطقي از اس��تان هاي 
كرمان، فارس، بوش��هر و در امروز در ش��رق كشور، 

رگبار باران و وزش ب��اد رخ خواهد داد كه در مناطق 
كوهستاني و سردسير بارش به صورت برف پيش بيني 
مي ش��ود.  به گفته وظيفه، امروز چهار آذر نيز بارش 
در استان هاي ذكر شده ش��دت مي يابد، همچنين 
در پنج شنبه در بخش هايي از جنوب شرق كشور و 
استان هرمزگان و نواحي غربي كشور وزش باد شديد 
با احتمال گرد و خاك پيش بيني مي شود.  مديركل 
پيش بيني و هشدار سريع سازمان هواشناسي تصريح 
كرد: طي اين مدت درياي خزر مواج خواهد بود و از 
ميزان مواج بودن دريا كاسته مي شود. وظيفه اعلام 
كرد: آسمان تهران امروز كمي ابري تا نيمه ابري است 
و كمترين و بيشترين دماي هواي تهران 1 و ۷- درجه 
س��انتيگراد خواهد بود، اما روز جمعه كمينه دماي 

هواي تهران به منفي 8 خواهد رسيد. 

دماي تهران جمعه به منفي 8 مي رسد

سرما در كشور ماندگار شد

  پایتخت


